
 

 PROTOKÓŁ NR VII/15  

Z VII SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 26 MAJA 2015 ROKU  

W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW UL. JANA PAWŁA II 12  

 

Interpelacje i zapytania radnych  

 

Radny GRZEGORZ GREGOROWICZ  

 

Szanowny Panie Przewodniczący, Drodzy Zebrani ja chciałbym się przypomnieć ze swoją 

interpelacją z poprzedniego okresu. Chodzi mi o to, kiedy władze miasta zamierzają zmienić 

organizację ruchu na części ulicy Popiełuszki od Księdza Lecińskiego do Szkolnej i na całej 

ulicy Szkolnej w związku z niezgodnością z prawem aktualnej organizacji. Pan 

Wiceburmistrz Szumiec deklarował, że po świętach się tym Państwo zajmą. Rozumiem, że 

już jedne święta minęły. Mam nadzieję, że myślimy o tych samych świętach. Dziękuję.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta RADOSŁAW SZUMIEC  

 

(…)Następne pytanie zadał Pan radny Grzegorz Gregorowicz, chodzi o reorganizację ruchu 

przy ulicy Szkolnej. Tak jak już odpowiadałem na ostatniej sesji, projekt jest gotowy, został 

zaopiniowany pozytywnie przez wydział ruchu, w tej chwili jest w opinii w naszym 

Starostwie, myślę, ze chwilkę to jeszcze potrwa. 


